
Biedrības „Latvijas Golfa federācija” VALDES SĒDES PROTOKOLS Nr. 12 

Rīgā, 2018. gada 15. maijā 

Sēdi vada: Armands Puče 

Piedalās: Valdes locekļi - Armands Puče, Guntars Dobelis, Santa Puče, Ainārs Počs. 

Protokolē: Armands Puče, Sēdi sāk plkst. 17:00 Sēdi beidz plkst. 17:50 

Sapulces darba kārtība: 

Darba kārtība: 

1. Par sezonas kalendāru un budžetu 

2. Par Latvijas golfa dienu 

3. Par LGF saistībām 

4. Par LGF biedru parādiem 

Citi. 

 

Sapulces gaita:: 

1. Par sezonas kalendāru un budžetu. 

Ziņo: Armands Puče 

Nolemj: Nemainīt jau pieņemto LGF budžetu, saglabāt ierasto sacensību kārtību un plānotās 

izmaksas, samazināt Latvijas čempionāta dalības maksu.  Uzdot Aināram Počam sakārtot sacensību 

nolikumus, atbilstoši lemtajām izmaiņām. Uzdot Santai Pučei izstrādāt atlases kritēriju Latvijas 

izlasei, tos publicējot LGF mājas lapā. 

Balsis: 4 par. 

 

2. Par Latvijas golfa dienu 

Ziņo: Armands Puče 

Nolemj: Turpināt Latvijā rīkot Latvijas golfa dienu ik gadus – maija pirmajā svētdienā. Atteikties no 

centralizētas kampaņas, uzticēt šos pasākumus klubiem, kur atrodas golfa infrastruktūra, laukumi, 

treniņu laukumi. Tāpat ierosināts turpināt Junioru Tūres sacensību norisi, nosakot par atbildīgo 

G.Dobeli. 

Balsis: 4 par. 

 

3. Par LGF saistībām. 

Ziņo: Armands Puče 

Nolemj: Pārskaitīt par dalību pasaules čempionātā 1500 USD, kas ir komandu dalību maksa. Atbalstīt 

Stefana Sprūža lūgumu, segt viņa dalības maksu sacensībās Skotijā, 281 eur apmērā. Atteikties no 

LGF ofisa īres Piņķos, kas ik mēnesi bija 375 eur. Federācijas rīcībā uzkrātos nūju komplektus, treniņu 

laukuma bumbas un golfa atrakciju komplektus nodot sekojošiem klubiem – Viesturi, Avoti, Reinis, 

Odiņi. 

Balsis: 4 par. 

 

4. Par LGF biedru parādiem. 

Ziņo: Armands Puče 

Nolemj: Pieņemt zināšanai, ka Jūrmalas golfa klubs nav veicis LGF biedru maksas kopš 2016. gada. 



Biedru maksu par 2018. gadu nav veicis arī Krievupes golfa klubs.  

Balsis: 4 par. 

5. Citi 

Uzdot LGF prezidentam A.Pučem sakārtot dokumentāciju attiecībās ar Latvijas Sporta veidu 

federācijas padomi un Latvijas olimpisko komiteju, kas ir LGF programmu līdzfinansētāji. Nodrošināt 

regulāras atskaites, kā to prasa noslēgtie līgumi (A.Puče).  Atjaunot LGF pārstāvja dalību Eiropas golfa 

asociācijā. Valde nolemj, ka LGF nebūs algotu darbinieku.  

Balsis: 4 par 

 

 

LGF prezidents Armands Puče 

Protokolē: A.Puče 


